
4th Session, 51st Legislature
New Brunswick
40 Elizabeth II, 1991

1991
1991
37

4^e session, 51^e législature
Nouveau-Brunswick
40 Elizabeth II, 1991

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
ADMISSION AND AMUSEMENT TAX ACT**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LA
TAXE D'ENTRÉE ET DE DIVERTISSEMENT**

HON. ALLAN E. MAHER

L'HON. ALLAN E. MAHER

**An Act to Amend the
Admission and Amusement Tax Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 2 of the Admission and Amusement Tax Act, chapter A-2.1 of the Acts of New Brunswick, 1988, is amended by adding after subsection (1) the following:*

2(1.1) For the purpose of calculating the tax under subsection (1), the price under paragraph (1)(a), (b) or (c) includes all Federal taxes payable.

2 *This Act shall be deemed to have come into force on January 1, 1991.*

**Loi modifiant la Loi sur la
taxe d'entrée et de divertissement**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 2 de la Loi sur la taxe d'entrée et de divertissement, chapitre A-2.1 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1988, est modifié par l'adjonction après le paragraphe (1) de ce qui suit:*

2(1.1) Aux fins du calcul de la taxe prévue au paragraphe (1), le prix visé à l'alinéa (1)a), b) ou c) inclut toutes les taxes fédérales payables.

2 *La présente loi est réputée être entrée en vigueur le 1^{er} janvier 1991.*